

# 15 peratus diskaun untuk susu kolostrum IgG-plus sempena bulan puasa 2014

Bulan Ramadan iaitu **bulan puasa** untuk tahun 2014 semakin dekat. Tak sampai 2 minggu lagi, umat Islam akan menyambut kedatangan bulan Ramadan, bulan yang penuh dengan keberkatan.

Sempena bulan ramadan yang akan datang, pastinya ramai yang mahu menjalankan ibadah berpuasa dengan jayanya. Untuk memberikan anda tenaga dan kekuatan di dalam mengharungi bulan puasa pada masa cuaca yang panas ini, eloklah mengamalkan untuk mengambil minuman kesihatan **susu kolostrum igG-plus**.

Sejak berbelas tahun yang lalu, **susu kolostrum IgG-plus** telah terbukti boleh meningkatkan kekuatan tenaga kita selain daripada menguatkan sistem imun badan untuk mengatasi virus dan bakteria di dalam kehidupan kita.

**Susu kolostrum IgG-plus** adalah di perbuat daripada susu skim terbaik dari ladang di New Zealand dengan **susu awal lembu** asli dari New Zealand di mana terbukti tidak ada pencemaran dan masalah penyakit lembu-lembu di sana.

**Susu kolostrum** ini sesuai untuk semua peringkat umur.



Sempena bulan ramadan ini saya ingin membuat promosi jualan **susu kolostrum IgG-plus** sehingga penghujung bulan Julai di

mana dengan setiap pembelian 2 kotak **susu kolostrum IgG-plus** anda akan mendapat potongan sehingga 15%.

Retail sekotak **susu kolostrum IgG-plus** (20 sachet) adalah RM112 di Malaysia. Ini bermakna untuk 2 kotak ianya berharga RM224. Sehingga penghujung Julai 2014 dengan menggunakan kupon di bawah, anda layak menikmati potongan 15% iaitu ianya akan hanya berharga RM190 untuk 2 kotak. Ini sudah termasuk kos kiriman poslaju di semenanjung Malaysia. Untuk Sabah dan Sarawak kiriman 2 kotak **susu kolostrum IgG-plus** hanya perlu menambah Rm5 menjadikannya RM195 sahaja.

Untuk mendapatkan diskaun istimewa ini, sila print atau save (simpan) kupon di bawah . Kemudian sila hubungi **Khairul di 012-5396213** untuk mendapatkan cara bagaimana untuk membuat pembayaran .

```
[coupon couponid="1113" coupon_align="cctor_aligncenter" name="15 peratus diskaun susu kolostrum IgG-plus"]
```